
ПРОТОКОЛ № 12
загальних зборів Громадської ради при Дніпровській міській раді

м. Дніпро 4 березня 2020 року

Місце та час проведення: м. Дніпро, просп. Дмитра Яворницького, буд. 75 
(7 поверх, біла зала) початок о 17.00 год.

Згідно реєстру учасників загальних борів зареєстровано 31 член 
Громадської ради при Дніпровській міській раді.

Загальні збори вважаються правомочними.

СЛУХАЛИ:

Богачеву Л. В. -  голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
яка доповіла, що на загальних зборах зареєструвано 31 член Громадської ради 
при Дніпровській міській раді, ще 5 попередили про відсутність з поважних 
причин.

Поставила на голосування питання щодо відкриття загальних зборів 
Громадської ради при Дніпровській міській раді.

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 31 
«Проти» - 0 
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
вважати загальні збори Громадської ради при Дніпровській міській раді 

відкритими.

Богачеву Л. В. -  голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонувала визначитись з формою голосування (відкрите/таємне). 

Поставила на голосування питання щодо відкритого голосування.

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» -31 
«Проти» - 0 
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
голосувати шляхом відкритого голосування.

Богачева Л. В. -  голова Громадської ради, яка доповіла, що порядок денни 
засідання Громадської ради включає такі пункти:

й



1. Про складання Богачевою Л. В. повноважень голови Громадської ради 
при Дніпровській міській раді та обрання голови Громадської ради при 
Дніпровській міській раді.

2. Обрання членів правління Громадської ради при Дніпровській міській
раді.

3. Про розгляд та затвердження нової структури Громадської ради при 
Дніпровській міській раді.

4. Про затвердження змін до Регламенту Громадської ради при 
Дніпровській міській раді.

5. Обрання голів постійних робочих органів (комітетів) Громадської ради 
при Дніпровській міській раді.

6. Різне.

Заначила, що були пропозиції об’єднати пункти 3 та 4 порядку денного у 
зв’язку з тим, що нова структура Громадської ради при Дніпровській міській 
раді визначена у п. 4.1. Регламенту.

Доповіла, що відповідно до Положення про Громадську раду при 
Дніпровській міській раді окремо обирається заступник голови Громадської 
ради при Дніпровській міській раді.

З урахуванням пропозицій, поставила на голосування наступний порядок 
денний засідання Громадської ради при Дніпровській міській раді:

1. Обрання голови Громадської ради при Дніпровській міській раді.
2. Обрання заступника голови Громадської ради при Дніпровській міській

раді.
3. Обрання членів правління Громадської ради при Дніпровській міській

раді.
4. Про затвердження змін до Регламенту Громадської ради при 

Дніпровській міській раді.
5. Обрання голів постійних робочих органів (комітетів) Громадської ради 

при Дніпровській міській раді.
6. Різне.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 31 
«Проти» - 0 
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
затвердити порядок денний засідання.

1. Обрання голови Громадської ради при Дніпровській міській раді.

СЛУХАЛИ:



Богачеву Л. В., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, яка 
доповіла, що у зв’язку з призначенням її на посаду директора комунального 
підприємства «Музей спротиву Голодомору» вона не може обіймати посаду 
голови Громадської ради при Дніпровській міській раді і тому складає з себе ці 
повноваження.

Інформацію взяли до відома.

Богачева Л. В., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповіла, що на сьогодні до секретаріату Громадської ради при Дніпровській 
міській раді надійшла пропозиція від члена Громадської ради Корбана Г. О. 
щодо зайняття посади голови Громадської ради при Дніпровській міській раді.

Запитала чи є ще бажаючі висунути свою кандидатуру на посаду голови 
Громадської ради при Дніпровській міській раді.

Підкреслила, що відповідно до Положення про Громадську раду при 
Дніпровській міській раді обрання на посаду голови здійснюється шляхом 
відкритого рейтингового голосування.

Богданов М. Ю., висунув свою кандидатуру на посаду голови Громадської 
ради при Дніпровській міській раді. Запропонував щоб кожний кандидат на 
посаду голови розповів про себе, свою громадську діяльність, а також 
презентував програму роботи.

Богачева Л. В., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставила на голосування питання щодо надання по 5 хвилин кожному з 
кандидатів на доповідь.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - ЗО
«Проти» - 0
«Утримались» - 1

ВИРІШИЛИ:
Надати кожному із кандидатів 5 хвилин на виступ.

Богданов М. Ю., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
наголосив на тому, що 2020 рік буде пов'язаний і з громадськими і з 
політичними процесами. Є членом Громадської ради при Дніпровській міській 
раді із самого її створення. Підкреслив, що у Громадської ради не було 
належним чином побудовано комунікацію із Дніпровською міською радою, 
навіть проект положення, який розробила Громадська рада був відхилений 
Дніпровською міською радою і прийнято було положення, яке повністю дублює 
Постанову Кабінету Міністрів № 996. Доповів, що Мирошника В. А. 
безпідставно виключили із складу Громадської ради. Зазначив, що це вже є



достатньою підставою для подання до суду з проханням відмінити діюче 
положення та склад Громадської ради при Дніпровській міській раді.

Доповів, що його напрямок діяльності спрямований на розвиток 
громадянського суспільства та реалізації тих інструментів, які надані 
громадянському суспільству для того щоб реалізувати своє право на участь в 
питаннях місцевого значення.

Надавав пропозиції щодо зменшення кількості голосів для електронних 
петицій та пропозиції щодо внесення змін до Статуту територіальної громади 
міста. А також зазначив, що Закон України «Про звернення громадян» - не 
працює в міській раді, процедуру електронних петицій ускладнюють.

Корбан Г. О., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував зробити Громадську раду при Дніпровській міській раді 
альтернативою Дніпровській міській раді, яка буде контролювати виконавчі 
органи міської ради і захищати інтереси мешканців міста, та здійснювати 
контроль за тим, що б виконавчі органи Дніпровської міської ради захищали 
права громадян. Запропонував ряд дій, які будуть направлені на контроль та на 
виконання певних вимог мешканців, громадян, громадськості, громадських 
організацій.

Бутко Д. О., член громадської ради при Дніпровській міській раді, 
заперечив щодо зауважень Богданова М. Ю. щодо звернення до суду, оскільки 
відповідно кодексу адміністративного судочинства для обжалування рішень 
органів місцевого самоврядування є пів річний термін і він вже закінчився.

Богачева Л. В., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставила на голосування питання щодо обрання на посаду голови Громадської 
ради при Дніпровській міській раді Богданова М. Ю.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 2
«Проти» - 22
«Утримались» - 7

Богачева Л. В., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставила на голосування питання щодо обрання на посаду голови Громадської 
ради при Дніпровській міській раді Корбана Г. О.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 28
«Проти» - 0
«Утримались» - З

ВИРІШИЛИ:



Обрати Корбана Г. О. головою Громадської ради при Дніпровській міській
раді.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
подякував членам Громадської ради при Дніпровській міській раді, виказав 
сподівання на плідну працю.

2. Обрання заступника голови Громадської ради при Дніпровській 
міській раді.

СЛУХАЛИ:
Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, 

який доповів, що на посаду заступника голови Громадської ради при 
Дніпровській міській раді свої кандидатури подали Богачева Л. В. та Грищенко 
Г. Ф.

Запропонував членам Громадської ради, які мають бажання, висунути свої 
кандидатури на посаду заступника голови Громадської ради при Дніпровській 
міській раді.

Пропозицій від членів Громадської ради при Дніпровській міській раді не 
надійшло.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважив, що відповідно до Положення про Громадську раду при Дніпровській 
міській раді обрання на посаду заступника голови здійснюється шляхом 
відкритого рейтингового голосування.

Поставив на голосування питання щодо обрання на посаду заступника 
голови Громадської ради при Дніпровській міській раді Богачеву Л. В.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За»- 7

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставив на голосування питання щодо обрання на посаду заступника голови 
Громадської ради при Дніпровській міській раді Грищенка Г. Ф.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 21

ВИРІШИЛИ:
Обрати Грищенка Г. Ф. заступником голови Громадської ради при 

Дніпровській міській раді.

3. Обрання членів правління Громадської ради при Дніпровській 
міській раді.



СЛУХАЛИ:
Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, 

який доповів, що відповідно до Положення про Громадську раду при 
Дніпровській міській раді правління складається з 7 осіб, а саме: голови 
Громадської ради, заступника голови, та 5 членів правління.

Зауважив, що всім членам Громадської ради при Дніпровській міській раді 
була розіслана пропозиція висунути свої кандидатури для включення до складу 
правління.

Пропозиції для включення до складу правління надійшли від Волко- 
вої О. В, Богачевої Л. В. Мірошніченко М. О., Пінчук М. В., Ростовцева О. Ю.

Грищенко Г. Ф., заступник голови Громадської ради при Дніпровській 
міській раді, зауважив, що якщо немає альтернативних кандидатур, то можна 
проголосувати за склад правління списком.

Корбана Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував проголосувати за те, щоб голосувати списком за склад правління 
Г ромадської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 3 1
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
голосувати списком за склад правління Громадської ради.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставив на голосування питання щодо затвердження складу правління 
Громадської ради при Дніпровській міській раді у складі: Волкової О. В., 
Богачевої Л. В., Пінчук М. В., Ростовцева О. Ю., Мірошніченко М. О.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 31
«Проти» - 0
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
затвердити склад правління Громадської ради при Дніпровській міській 

раді у складі: Волкової О. В., Богачевої Л. В., Пінчук М. В., Ростовцева О. Ю., 
Мірошніченко М. О.

4. Про затвердження змін до Регламенту Громадської ради при 
Дніпровській міській раді



СЛУХАЛИ:
Корбана Г. О., голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, 

який зазначив, що із прийняттям нової редакції Положення про Громадську 
раду при Дніпровській міській раді виникла необхідність внести деякі зміни до 
регламенту Громадської ради, а саме:

1. Щодо спікера Громадської ради при Дніпровській міській раді.
2. Щодо роботи комітетів Громадської ради при Дніпровській міській

раді.
3. Щодо роботи заступника голови Громадської ради при Дніпровській 

міській раді.
4. Щодо визначення назв комітетів Громадської ради при Дніпровській 

міській раді.

Бутко Д. О., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, доповів 
щодо змін до регламенту та посади спікера Громадської ради при Дніпровській 
міській раді.

Богданов М. Ю., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповів, що у Громадської ради при Дніпровській міській раді немає 
необхідності у посаді спікера, підкреслив що ця особа призначається 
правлінням, а не загальними зборами і у зв’язку з цим можуть виникнути якісь 
маніпуляції або спотворення фактичних обставин.

Запропонував не включати посаду спікера в склад Громадської ради при 
Дніпровській міській раді.

Бутко Д. О., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
заперечив, і доповів, що посада спікера є необхідною для Громадської ради при 
Дніпровській міській раді оскільки саме ця особа буде озвучувати офіційну 
думку Громадської ради нарівні з головою. Підкреслив, що спікер не входе до 
складу правління Громадської ради, але обов’язково є членом Громадської 
ради. Додав, що спікер, наприклад, зможе вести офіційну сторінку у мережі 
Фейсбук.

Ростовцев О. Ю., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважив, що на його думку, спікер необхідний Громадській раді, оскільки саме 
ця людина могла виступати від імені Громадської ради при Дніпровській 
міській раді та спілкуватися з журналістами. Крім того, якщо спікер буде 
неналежно виконувати свої обов’язки, то його завжди можна буде змінити на 
іншу особу.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповів, що мешканці міста не знають, що таке Громадська рада при 
Дніпровській міській раді і що входе до її компетенції, і як вона працює. Люди 
повинні знати про діяльність Громадської ради, вони повинні розуміти, що це 
не бюрократичний орган, а місце де можна вирішити свої проблеми та питання



і що це орган, який дійсно представляє інтереси мешканців. Інформацію 
необхідно поширювати, треба видавати свій контент, тому посада спікера є 
необхідною, і також він буде займатись і піаром в тому числі.

Щекатуров Я. М., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував створити комітет з контролю, оскільки новою редакцією 
Положення про Громадську раду при Дніпровській міській раді до компетенції 
Громадської ради включено функцію контролю.

Бутко Д. О., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважив, що контроль, це функція кожного члена Громадської ради, а не 
окремого комітету.

Доповів щодо пропозиції Слуцьковської Д. М., про об’єднання комітету з 
питань освіти та молоді та комітету з питань формування громад, національно- 
патріотичного виховання та роботи з молоддю.

Слуцьковська Д. М., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважила, що формування громад на сьогодні є актуальною темою і доречно 
було б національно-патріотичне виховання та роботу з молоддю додати до 
комітету з питань освіти.

Василенко Н. І., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповіла, що до повноважень комітету з питань соціального захисту населення, 
матері та дитини необхідно додати або «та сім’ї» або «та батька», оскільки 
політика України сьогодні направлена на зміцнення сімейних цінностей.

Богачева Л. В., член правління Громадської ради при Дніпровській міській 
раді, запропонувала додати до комітету з питань екології ще «цілі сталого 
розвитку».

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставив на голосування питання щодо правок, які запропонував Богда
нов М. Ю.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 1
«Проти» - 26
«Утримались» - 4

Рішення не прийняте.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував проголосувати за комітети Громадської ради при Дніпровській 
міській раді з урахуванням правок до назв, які були внесені, а саме:



- комітет з питань житлово-комунального господарства та благоустрою;
- комітет з питань транспорту та зв’язку;
- комітет з питань охорони здоров’я;
- комітет з питань соціального захисту населення, сім’ї та дитини;
- комітет з питань комунальної власності, земельних відносин, архітектури, 

будівництва та регуляторної політики.
- комітет з питань освіти та молоді;
- комітет з питань культури, культурної спадщини, національно- 

патріотичного виховання та релігії.
- комітет з питань розвитку громад та місцевого самоврядування;
- комітет з питань спорту;
- комітет з питань екології, захисту довкілля та сталого розвитку;
- комітет з питань торгівлі та реклами;
- комітет з питань взаємодії з правоохоронними органами.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 3 1 
«Проти» - 0 
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
затвердити 12 комітетів Громадської ради при Дніпровській міській раді, а 

саме:
- комітет з питань житлово-комунального господарства та благоустрою;
- комітет з питань транспорту та зв’язку;
- комітет з питань охорони здоров’я;
- комітет з питань соціального захисту населення, сім’ї та дитини;
- комітет з питань комунальної власності, земельних відносин, архітектури, 

будівництва та регуляторної політики.
- комітет з питань освіти та молоді;
- комітет з питань культури, культурної спадщини, національно- 

патріотичного виховання та релігії.
- комітет з питань розвитку громад та місцевого самоврядування;
- комітет з питань спорту;
- комітет з питань екології, захисту довкілля та сталого розвитку;
- комітет з питань торгівлі та реклами;
- комітет з питань взаємодії з правоохоронними органами.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповів, що інших пропозицій щодо змін до регламенту не надійшло.

Запропонував проголосувати за зміни до регламенту та регламент 
Громадської ради при Дніпровській міській раді в цілому.

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 31



«Проти» - О
«Утримались» - О

ВИРІШИЛИ:
затвердити зміни до регламенту та регламент Громадської ради при 

Дніпровській міській раді в цілому.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповів, що всі комітети Громадської ради при Дніпровській міській раді 
відповідають структурі Дніпровської міської ради.

5о Обрання голів постійних робочих органів (комітетів) Громадської 
ради при Дніпровській міській раді

СЛУХАЛИ:
Корбана Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 

запропонував обрати голів постійних робочих органів (комітетів) Громадської 
ради при Дніпровській міській раді.

Зауважив, що всім членам Громадської ради були надіслані листи з 
пропозицією очолити будь-який комітет та взяти участь у його роботі.

Зачитав список комітетів і членів Громадської ради, які виявили бажання 
очолити їх:

1. Голова комітет з питань житлово-комунального господарства та 
благоустрою -  Волкова Ольга Валеріївна.

2. Голова комітету з питань транспорту та зв’язку -  Бутко Дмитро 
Олександрович.

3. Голова комітету з питань охорони здоров’я -  Бабіч Лариса Ігорівна.
4. Голова комітету з питань соціального захисту населення та сім’ї -  

Сурженко Лариса Анатоліївна.
5. Голова комітету з питань комунальної власності, земельних відносин, 

архітектури, будівництва та регуляторної політики -  Грищенко Генадій 
Федорович.

6. Голова комітету з питань освіти та молоді -  Пінчук Марія Вікторівна.
7. Голова комітету з питань культури, культурної спадщини, національно- 

патріотичного виховання та релігії -  Ростовцев Олег Юрійович.
8. Голова комітету з питань розвитку громад та місцевого самоврядуван

ня -  Жолудєв Станіслав Вікторович.
9. Голова комітету з питань спорту -  Штефан Дмитро Григорович.
10. Голова комітету з питань екології та сталого розвитку -  Мірошніченко 

Маріанна Олександрівна.
11. Голова комітету з питань торгівлі та реклами -  Гацалюк Дмитро 

Ігоревич.
12. Голова комітету з питань взаємодії з правоохоронними органами -  

Кравченко Вадим Валерійович.



Богданов М. Ю., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував спочатку затвердити склад кожного комітету, а потім із членів 
комітету обрати голову, це дозволить зрозуміти хто в якому напрямку є 
експертом.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважив, що було сформовано порядок денний цього засідання, за який 
проголосували одноголосно.

Запропонував пропозицію Богданова М. Ю. взяти до уваги. Доповів, що 
якщо голова комітету не буде відповідати своїй посаді, то його можна 
переобрати.

Запитав, чи є у членів Громадської ради при Дніпровській міській раді 
будь-які пропозиції щодо кандидатур на голів комітетів.

Пропозицій не надійшло.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував проголосували списком за голів комітетів Громадської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - ЗО
«Проти» - 1
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
затвердити голів комітетів Громадської ради при Дніпровській міській

раді:
1. Голова комітет з питань житлово-комунального господарства та 

благоустрою -  Волкова Ольга Валеріївна.
2. Голова комітету з питань транспорту та зв’язку -  Бутко Дмитро 

Олександрович.
3. Голова комітету з питань охорони здоров’я -  Бабіч Лариса Ігорівна.
4. Голова комітету з питань соціального захисту населення та сім’ї -  

Сурженко Лариса Анатоліївна.
5. Голова комітету з питань комунальної власності, земельних відносин, 

архітектури, будівництва та регуляторної політики -  Грищенко Генадій 
Федорович.

6. Голова комітету з питань освіти та молоді -  Пінчук Марія Вікторівна.
7. Голова комітету з питань культури, культурної спадщини, національно- 

патріотичного виховання та релігії -  Ростовцев Олег Юрійович.
8. Голова комітету з питань розвитку громад та місцевого самоврядування 

-  Жолудєв Станіслав Вікторович.
9. Голова комітету з питань спорту -  Штефан Дмитро Григорович.
10. Голова комітету з питань екології та сталого розвитку -  Мірошніченко 

Маріанна Олександрівна.



П. Голова комітету з питань торгівлі та реклами -  Гацалюк Дмитро 
Ігоревич.

12. Голова комітету з питань взаємодії з правоохоронними органами -  
Кравченко Вадим Валерійович.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважив, що всі питання порядку денного вичерпано. Запропонував перейти 
до розділу «Різне».

СЛУХАЛИ:
Богачеву Л. В., члена правління Громадської ради при Дніпровській 

міській раді, яка запропонувала надати членам Громадської ради при 
Дніпровській міській раді Кодекс етики членів Громадської ради при 
Дніпровській міській раді та Регламент для ознайомлення під підпис.

Богданов М. Ю., члена Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запропонував зробити більш прозорими засідання правління Громадської ради 
при Дніпровській міській раді, для того щоб всі члени Громадської ради мали 
змогу їх відвідати.

Корбан Г. О., голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, яка 
запропонував головам комітетів до 16.03.2020 провести засідання комітетів, 
розподілити обов’язки між членами комітету згідно регламенту, визначити 
планові питання, які необхідно розглянути та надати їх секретарю Громадської 
ради при Дніпровській міській раді для узагальнення. Протягом тижня після 
узагальнення планів роботи комітетів секретар Громадської ради повинен 
зробити розсипку членам Громадської ради для обговорення проекту плану 
роботи на 2020 рік. Запропонував чергове засідання Громадської ради при 
Дніпровській міській раді провести 26.03.2020.

Інших пропозицій не надходило, зауважень щодо ведення засідання 
Загальних зборів Громадської ради при Дніпровській міській раді -  не має.

Засідання Загальних зборів Громадської ради при Дніпровській міській 
раді оголошено закритим.

Цей Протокол складений в двох оригінальних примірниках, засвідчених 
підписом секретаря та головуючого загальними зборами.

5. Різне

Голова Громадської ради

Секретар Громадської ради О. Є. Мальцева

Г. О. Корбан


